

ORDERS OF REFERENCE

FRIDAY, October 31, 1969.

Ordered,—That the Annual Report of the Department of Indian Affairs and Northern Development for the fiscal year ended March 31, 1968, be referred to the Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development; and

That the evidence adduced by the Committee in its consideration of the aforementioned matter during the First Session of the Twenty-Eighth Parliament be referred to the Committee.

TUESDAY, December 9, 1969.

Ordered,—That the memoranda entitled "Changing Patterns of Indian Mortality", Tabled on Thursday, December 4, 1969, be referred to the Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development.

ATTEST:

Le greffier de la Chambre des communes,
ALISTAIR FRASER,
The Clerk of the House of Commons.

ORDRES DE RENVOI

Le VENDREDI 31 octobre 1969.

Il est ordonné,—Que le rapport annuel du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien pour l'année financière terminée le 31 mars 1968 soit déferé au comité permanent des affaires indiennes et du développement du Nord canadien;

Et que les témoignages recueillis par le comité dans son examen du sujet précité pendant la première session du vingt-huitième Parlement soient déferés au comité.

Le MARDI 9 décembre 1969

Il est ordonné,—Que les mémoires intitulés «Changing Patterns of Indians Mortality», déposés sur le Bureau de la Chambre le jeudi 4 décembre 1969, soient renvoyés au comité permanent des affaires indiennes et du développement du Nord canadien.

ATTESTÉ: